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Hallituksen kokous 26/2024

Aika: 9.10.2024, klo 16.15

Paikka: A106, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela (saapui kohdassa 16.2.)

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila (saapui kohdassa 8.4.)

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
Elisa Heikkilä

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.17.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Kalle ja Sara Sofia.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Alli ilmoitti, että olisi halunnut leipoa eväitä, mutta teki kouluhommia kahteen, joten kävi

vain kaupassa. Tarjoilussa oli satsumia, keksejä, suklaata ja vichyä, sekä kotoa löytyneitä

kolme päivää sitten vanhaksi menneitä riisikakkuja.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Kerttu:Kiva olla taas tavallisessa arjessa viime viikon kahden päivän työviikon jälkeen.

Eilisen kiltakokouksen 15-sivuisen pöytäkirjan puhtaaksikirjoitus vähän hirvittää. Odottaa



kauhunsekaisella innolla myös perjantain ex-työpaikkansa vuosijuhlia, jossa paikalla on

sekä omat kaverit että jonkinkokoinen osa suvusta ja perhetutuistaan.

Vilppu: Ylpeä, että selvisi tähän asti syksyä ilman flunssaa, mutta nyt on kyllä olo, että on

tulossa kipeäksi. Ei vain olisi aikaa tähän. Yhteistoimintapäivät olivat hauskat, ja varsinkin

lauantai oli seikkailu.

Kalle:Kuuluu hyvää, on aika chilli viikko koulun osalta. Viikonloppuna kävi excursiolla
Suomen suurimmassa emakkosikalassa. Nyt on pohtinut lihansyöntiään, mutta silti kyllä

syönyt sikaa tälläkin viikolla.

Elisa:Kuuluu ihan hyvää. Viime viikko oli YTP-reissuineen vähän rankka. Tänään oli

abikiertueella Lahdessa ja sai abeilta niin vaikeita kysymyksiä tepsystä, ettei osannut

vastata kaikkiin.

Sara Sofia: Sadepäivä on ikävä. Eilinen kiltakokous ja sen keskustelut ilostuttivat. mutta

tänään totesi “olevansa apatia”.

Alli: Pimeys väsyttää ja nukkui pommiin, mikä vähän kaatoi hommia niskaan. Sai

peruutuspaikanMarathonille, ja miettii nyt elämänsä valintoja. Yrittää hyvinvoida

diskonttausviikonloppuna, että kerää energiatMarathonille [mutta epäili tätä itsekin heti

sen ääneen sanottuaan]. Kehui Coldplayn uutta levyä, jossa itsekin oli kontribuoimassa.

Markus:Hommia onmeneillään aika paljon, eilinen kiltakokous olikin aikamoinen rypistys.

Vaihtohakemuksen on saanut vihdoin ainakinmelkein lähetysvalmiiksi. Diskojännä!

Palattiin Vilpun kuulumisiin, joka lisäsi iloinneensa, kun sai kandista 5! Palattiin samalla

myös Sara Sofian kuulumisiin, jokamuisti vasta nyt Diskonttauksen jaMarathonin

läheisyyden ja järkyttyi.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Matvei: Ti di di dipolin approilla tänään. Alkaa vähitellen olee ikävä kokoustamista,
toivottavasti ensi viikolla sitten normaalisti paikalla. Hyvää kokousta teille kaksoispiste Dee
Niklas:Oon nyt fyssarilla jeejee sillai ekaa kertaa elämässä ENNALTA EHKÄISEVÄSTI. Menee
hyvin mut kiirettä painaa kun taas meni viikonlopusta 3 päivää kaikkeen muuhun. Mulla soi jo
eräs diskobiisi päässä…
Aino: [ei kuulumisia]

Palattiin kohdasta 15.2.

Käytiin läpi Valentinin kuulumiset sekä Erikin kokouksen aikana pöytäkirjatiedostoon

kirjoittamat kuulumiset:

Valentin:Kiva olla taas täällä. Koko viime viikkomeni Saksassa. Saksan perhe asuu

kätevästi eräänOktoberfestalueen lähettyvillä. Reissu teki hyvää, mutta nyt ohjelmassa

on reippaalla kädellä kerääntyneiden hommien purkua. Suositteli silti Oktoberfestejä

erittäin lämpimästi kaikille.

Erik: Kipeenä kotona, eilisen kiltakokous meni hyvin! Prodekon vujuja odotellessa :O + Sain
kandista 5muuten niinku Vilppukin, jee

Palattiin kohtaan 15.2.



7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Vilppu Viinikainen
Kakkukynttilöitä Olkkarille erinäisiin
käyttötarkoituksiin 4,69 € Hyväksytty

Vilppu Viinikainen
Pizzaa ja presausta -tapahtuman pizzat ja
limut 158,77 € Hyväksytty

Annika Viitala Vesipetojen Allas Seapool 260,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Tuotantotalouden kilta
Prodeko ry Pöhinäpartyn tilavuokrat 265,00 € Hyväksytty

S-Business Oy Namubufferi 46,71 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin killan viralliseksi jäseniksi Anni Johanna Vierimaa, Pinja Kanerva

Paloheimo, ElviraMaria Illman, jaMuyan Xie.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. Vaalifoorumin avaaminen
Kerttumuistutti roolikuvausten päivittämisestä sovittuun docs-tiedostoon

huomisiltaanmennessä, jotta vaalifoorumi saadaan avattua ensi viikolla.

Keskusteltiin lisäksi muutoksesta toimarirooleihin, ainakin laulukirjatoimikunta

perustetaan.

Valentin saapui ajassa 16.35.

8.5. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin hallitussähköpostiin tulleesta ehdotuksesta Pyöreän tornin killan

arwoisaksi. Todettiin, että ehdottajalle palataan ja ehdotus voidaan lähettää

killan nimissä.



9. Viestintä
9.1. Aallonteekkarit-TikTok

Merkittiin tiedoksi, että Aallonteekkarit-TikTok-tilin toimintaan on vihdoin

pyydetty myös SCI-kiltoja mukaan ja TikTokeista myösmaksetaan, jee!

9.2. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin ylimääräisestä kiltakokouksesta tehtävistä Telegram-nostoista.

Kerttu tai Markus lupasivat hoitaa asian.

10. Opintoasiat
10.1. Opiskelijan oikeudet

Alli nosti esiin, että tämä kolmen (3) eri opintovastaavan kautta kestänyt

projekti on vihdoin täysin valmis! Sovittiin, että nykyään sekäOlkkarin seinältä

että killan nettisivuilta löytyvästä tietopaketista tehdään vielä myös

Telegram-nosto. Alli kiitti LydiaMårtensonia ruotsinkielisestä käännöksestä.

10.2. Muut esille tulevat asiat
Alli ilmoitti, että vaihtoinfon ajankohdaksi on alustavasti sovittu 4.12. klo 17-19,

jos siihen ei osu liikaa potentiaalisten osallistujien tenttejä.

Infonmaisteri-infon osalta on ollut päivämäärähaasteita, mutta kompromissiksi

on sovittu nyt 5.11., vaikka siinä onkin päällä Polin approt ja tepsyn peli-ilta.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Kalle totesi, että sopimukset etenevät ja niiden osalta ollaan vuoden viimeisissä

neuvotteluissa. Erään tapahtuman osalta tepsynmainitsemisesta

tapahtumainfoissa on ollut säätöä, mutta Kalle sanoi tiedottavansa tästä vielä

uudestaan.

12. Yhteisö
12.1. Yhteistoimintapäivät tapahtuivat

Vilppu kertoi tapahtuman kuulumiset. YTP oli kaikin puolin hieno ja arvokas

tapahtuma, ja nyt palautetta kerätään vielä osallistujilta, jotta ensi vuodesta

voidaan tehdä vieläkin parempi. Ensi vuodelle pohdinnassa on ainakin

yritysyhteistyön lisääminen, jotta samantyyppisessä budjetissa voidaan pysyä.

12.2. Teekkarikokous 2/24 lyhyesti
Vilppu kertoi viime viikon teekkarikokouksen kuulumiset. Julia Sippala toimi

toisena jäsenenä, kun Athenen viralliset muut edustajat olivat estyneitä.

Asioina kokouksessa päivitettiin teekkarikokouksen ohjesäännöstä jäsenyyden

myöntämisen ja päätösvaltaisuudenmääritelmiä. Lisäksi käytiin läpi teekkarien

tunnustyöryhmän luonnos teekkarien tunnusohjesäännöstä, joka

hyväksyttäneen seuraavassa kokouksessa.



12.3. Muut esille tulevat asiat
Markus nosti esiin pyynnön Athenen lippuairueesta Teekkariperinnejuhlassa.

Nakitettiin tähän juhlaanmenevät Aino,Matvei ja Vilppu.

13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Aino jaMatvei ovat tälläkin hetkellä järjestelemässä Dipolin approja joten sen

suurempia kuulumisia ei ole, mutta todettiin, että syksyn tapahtumakalenteri

onmuuten jo todella täynnä.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Sara Sofia kertoi, että Unskin pitkän suunnittelu on aluillaan ja sopivan

kryptinen save the date -viesti on lähtenyt tänään. Inkubion kanssa yhteisesti
järjestetty phuksitapahtumameni myös hyvin!

15. MKV-asiat
15.1. International sitsit 12.10.

Valentin kertoi, että on vaihteeksi menossa töihin sitseille tänä lauantaina.

15.2. Muut esille tulevat asiat
KV-phukseille jaettiin eilen haalarit mystisessä iltatapahtumassa, joka oli

onnistunut!

Palattiin kohtaan 6.

Palattiin kohdasta 6.

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Annettiin Valentinille kolme (3) sakkoa kokouksestamyöhästymisestä ilman

perusteltua syytä sekä Ainolle yksi (1) sakko puuttuvista kuulumisista.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Keskusteltiin haasteista uuden allekirjoitusalustan käyttöönotossa, kun

allekirjoituspyynnöt menevät roskapostikansioon. Kerttu sanoi tutkivansa

vaihtoehtoja.

Niklas saapui kokoukseen ajassa 17.28.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin sunnuntain virkistäytymisestä. Sovittiin rento hengailu alustavasti

Markuksen luona.

Markus soitti lisäksi ilmoitusluontoisena asiana erään perjantain tapahtumaan liittyvän

tunnuskappaleen.



Keskusteltiin tältä aasinsillalta vielä vuosijuhlalahjasta kyseiseen tapahtumaan.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään tenttiviikon jälkeen. Eväsvuorossa Erik.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.43.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Kalle Keinonen Sara Sofia Koivisto

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


